

Announcement from the journal
Mots. Les langage du politique !

From now on, the « Varia » section of the journal ***Mots. Les langages du politique*** will accept submissions written in English or in French.

Once it has been reviewed, edited to take into account the remarks of reviewers and accepted by the editorial board, the **article written in English** must be translated into French with the cost of the translation to be born by the author. The French version of the article will then be published in the print edition of the journal while the English version will be published online on the website Cairn International.

Likewise, if an **article submitted in French** is accepted by the Editorial board after editing to take into account the remarks of reviewers, the author can, if he chooses to, translate the article into English. The French version of the article will then be published in the print edition of the journal while the English version will be published online on the website Cairn International.

Mots. Les langages du politique is a journal published by ENS ÉDITIONS with support from CNRS. The journal has an interdisciplinary approach that covers work in language sciences, political science, as well as communication and information sciences (http://icar.univ-lyon2.fr/revue_mots). All issues are available online: <http://www.persee.fr> (1980-2000), <http://www.revues.org> (2001-2011), <http://www.cairn.info/revue-mots.htm> (2012-2014).

Du nouveau à la revue
Mots. Les langages du politique !

Dorénavant, on peut proposer pour la rubrique « Varia » de la revue ***Mots. Les langages du politique*** des articles écrits soit en anglais, soit en français.

Si l'**article soumis en anglais** est accepté par le Comité éditorial après modifications tenant compte des remarques des évaluateurs, sa traduction en français est à la charge de l'auteur. L'article en français est alors publié dans la revue papier et sa version anglaise est mise en ligne sur le site Cairn International.

Inversement, l'auteur d'un **article soumis en français** et accepté par le Comité éditorial après modifications tenant compte des remarques des évaluateurs, peut, s'il le souhaite, produire une traduction anglaise de l'article en français. Là encore, l'article en français est publié dans la revue papier, et l'article en anglais est mis en ligne sur le site Cairn International.

La revue ***Mots. Les langages du politique***, publiée par ENS ÉDITIONS avec le concours du CNRS, s'inscrit dans une perspective interdisciplinaire, à la croisée des Sciences du langage, des Sciences du politique et des Sciences de l'information et de la communication (http://icar.univ-lyon2.fr/revue_mots). Tous les numéros sont en ligne : <http://www.persee.fr> (1980-2000), <http://www.revues.org> (2001-2011), <http://www.cairn.info/revue-mots.htm> (2012-2014).